4D3N



棉兰多巴湖度假 MEDAN LAKE TOBA RETREAT



Tour Code: FS-4ISML





行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

- ◆ 乘船游湖,前往世界上最大的火山湖 多巴湖, 参观位于湖中心的萨莫西尔岛,这座岛屿是世界上最大的"岛中岛"
- Take a boat ride to Lake Toba, the largest volcanic lake in the world, to visit Samosir Island situated in the middle of the Island, the largest island within an island.
- ◆ 在棉兰享受一天自由探索,体验当地的文化与风情
- Enjoy a day of free exploration in Medan to experience the local culture and sights.



酒店 HOTEL (全程 3★)

阿特萨利酒店或同级× 1 晚棉兰佩蒂萨R签名精选酒店或同级× 2 晚Atsari Hotel Lake Toba or similarx 1 NSelecta Hotel or similarx 2 N









旅游行程表

第一天 吉隆坡 → 棉兰

膳食: 机上用餐

- 抵达棉兰,前往多巴湖
- 入住酒店

棉兰

膳食: 早餐/午餐

- 乘船游览萨莫西尔岛
- 在巴拉巴特享用午餐
- 搭乘中型巴士前往棉兰
- 酒店入住并休息

棉兰

膳食: 早餐

自由活动

棉兰 → 吉隆坡 第四天

膳食: 早餐/机上用餐

- 自由活动
- 酒店退房
- 前往机场搭乘返航的航班

TOUR ITINERARY

DAY 1 KUALA LUMPUR → MEDAN

MEALS: MOB

- · Arrive in Medan, transfer to Lake Toba
- · Check in hotel

DAY 2 **MEDAN**

MEALS: Breakfast / Lunch

- Samosir by boat
- Lunch in Parapat
- · Transfer to Medan by bus
- · Check in hotel and rest

DAY 3 **MEDAN**

MEALS: Breakfast

• Free & easy

DAY 4 MEDAN → KUALA LUMPUR

MEALS: Breakfast / MOB

- Free & easy
- · Check out from hotel
- · Transfer to airport for flight back home

自费项目 OPTIONAL TOUR

- ◆全天不拉士打宜 卡罗高地之旅(含午餐) (抵达后前往不拉士打宜,参观水果市场、Gundaling农场和蓝毗尼金佛塔,享受清新气候和山景,下午返回棉兰) = RM 165 / 每人 [最少10人]
- Full-Day Berastagi Karo Highland with Lunch (After arrival, drive to Berastagi, visit the fruit market, Gundaling Farm, and Lumbini Golden Pagoda, enjoying the cool climate and mountain views. Return to Medan in the afternoon.) = RM 165 / pax [Min 10 paxs]

REMARKS



Sister Brand of



- 导游讲解以英语为主。 Tour commentary in English. 此旅游配套仅适用于马来西亚国民。
 This tour package is applicable for Malaysians only.
- 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅游保险。 Tour package includes travel insurance for travellers up to 69 years old.
- 由于酒店不提供三人间,所以若三人同行,则需额外补单房差。 Triple room sharing is not available. Groups with odd-number members will be subject to single supplement surcharge.

TRAVEL AGENT: